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FINNMARK SKIKRETS 
Styret 

 
PROTOKOLL 
 
Styremøte nr 2/2021-2023, Alta lørdag 21. august 2021 kl 0900-1335.  

 
Til stede: Thomas E. Darell   kretsleder 
   Per Oskar Andersen   nestleder  (til kl 1215) 
   Roger Finjord    styremedlem, L-LK   
   Øystein Flage     styremedlem, L-AK   
   Karin Rasmussen Bakken  varamedlem 
   
Forfall:  Sini Rasmus     
  Merete J. Haugsnes 
  Hilde Michelsen 
   Frode Wilhelmsen 
   Eli J. Rognmo    adm.sjef (innvilget fri/avspas) 
 

Saksliste: 

S-sak   8/2021-2023: Saker til orientering. 
S-sak   9/2021-2023: Regnskapsrapport pr 30.06.21. 
S-sak 10/2021-2023: Gjennomgang av refleksjonsnotat. 

-------- 

S-sak   8/2021-23: SAKER TIL ORIENTERING 

1. Informasjon fra kretsleder:  
- oppsummering skitinget og gjennomgang av status i sak om klubbutvikler 
og styrking av innsats mellom krets og klubb. Se vedlegg. Enighet at kretsen 
ønsker finansieringsmodell 2 alternativt 4, altså basert på antall medlemmer 
eller deltakeravgift, da dette best reflekterer aktiviteten i kretsen. Vi er fortsatt 
litt avventende til forslaget da man ikke helt vet hvordan ressursen styres og 
hvor stor andel vi får av denne, av totalt 5 klubbutviklere. Se vedlegg for 
underliggende info og bakgrunn. Prosessen fortsetter i høst og en håper på 
utlysning og tilsetting før jul. 

2. Info fra AK:  
  - har vært i kontakt med øvrige klubber om å delta i AK, ellers  

ikke mye nytt. 
 

3. Info fra LK:  
- Altasamlingen har 24 deltakere 
- NNM 2022 går i Stokmarknes 
- NNM 2023 har Hammerfest lansert sitt kandidatur 
- Alta IF (skialliansen) har fått NM skiskyting i 2023 og søker NM jr 2023 
- Alta IF jobber med et nytt konsept kalt Alta ski24: et 24t løp i palmehelga.    
Roger redegjorde nærmere for det. 
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4. Info fra HK: 
  - Per Oskar har snakket med Ole Mathis Nedrejord, og han var interessert i å   
     stille som kandidat for HK i styret.  

- Det ble besluttet at Ole Mathis Nedrejord utnevnes som styremedlem. Per 
Oskar varsler om dette, og at han legges til som styremedlem i kretsstyret. 

 
Vedtak:  1. Ole Mathis Nedrejord ble valgt som leder av Finnmark Skikrets Hopp-  
                  og kombinertkomite. Som leder av komiteen blir han også styre-        
      medlem i kretsstyret. 
 
   2.  All øvrig informasjon tas til orientering. 
 
 
S-sak   9/2021-23: REGNSKAPSRAPPORT PR 30.06.21 

Gjennomgang av økonomirapporter. Overskudd på kr 177 000 pr 30.06.  
Innestående på konto pr i dag kr 916 899. Det er bygget opp en pen egenkapital 
under pandemien. 

Vedtak: Tas til orientering. 
 
 
S-sak 10/2021-23: GJENNOMGANG AV REFLEKSJONSNOTAT 
 
   Notatet ble gjennomgått og de viktigste oppsummeringene er tatt inn her.  

• Klubbutvikling: 
- teamsmøte tirsdag 28. sept kl 1900 med klubbledere; presentere våre tanker 
og jobbe for en vei videre, nye teamsmøter etc (fysiske sonemøter) snakker vi 
om der 
- innkalle til klubbledermøte i Saari, se på muligheten for å subsidiere 
deltakelse. Styret foreslår kr 1000 pr klubb. Invitere Erik Bråten eller Espen 
Graff? 
- Eli: lage oversikt over klubbene og hvem som er leder med personlig epost-
adresse til disse. Dette må gjøres snarest, slik at vi kan kommunisere direkte 
med leder i klubben 
- ta tak i klubbene i Nord-Varanger når klubbutvikler kommer på plass 

• Alpint: 
- Øystein innkaller til møte i september med alle klubbene, Thomas blir med 
og vi må bemanne AK med en rep fra hver klubb. 

• Hopp: 
- Ole Mathis Nedrejord blir med som leder av HK i kretsstyret. 

• Felles skidag for hele kretsen: 

• Vi jobber videre med dette konseptet, hvor de overordnede målsettingene er 
inkludere og engasjere foreldrene samt skape en moro ettermiddag for barna 
. Målsetting: «1000 på ski på samme tid» - i terminlisten og med alpin 
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- ukedag kanskje best, ikke så sent i sesongen (februar?) 
- kretsstyret lager til et rammeverk for arrangementet 

• - kretsen står for markedsføring 
- tidsramme 1800-2000  
- Servere mat 
- smørekurs for foreldre 
- skiteknikk-kurs for foreldre 
- skilek for barna: lage spennende løype: fokus på lek og moro 
- ifinnmark sende direkte/dekke arr 
- trekke premier, felles for alle og direkte 
- målsetting: få engasjert og inkludert foreldrene og få med flere utøvere på 
ordinære skirenn 

• Bygge klubb og omdømme: 
Mediakurs: hvordan bruke sosiale media og ordinær media for å bygge godt 
omdømme? 
- ta dette som endel av klubbledermøte/forumet 
- si noe om medieverden og klubbens rolle for å bygge omdømme  

• Uniformering: 
Vi kjøper inn jakke og genser til alle i styret. Eli ordner med tilbud. Ikke 
strikkegenser. Ny klesavtale med Craft så bør kretsene inn i avtalen. 

• Kostnadsreduserende tiltak: 
LK og AK jobber videre med å tilrettelegge for smøring og felleskap på 
skirenn: den store klubben og den lille klubben skal kunne delta på like 
premisser, slik at det blir like vilkår for utøverne. 

• Sponsoravtaler: 
Roger følger opp FEFO og Laks-avtalene 
Thomas følger opp SNN avtalen sammen med Roger/Espen i LK. 

• Konkurranseformer: 
LK vurderer ulike konkurranseformer som kan gjøre det mer attraktivt å delta 
på renn for alder 8-12 år.  

 
Vedtak:  1. Oppgaver som er fordelt og spesifisert med navn følges opp. 

  2. Tas for øvrig til etterretning. 
 
 
 
 

 


